



MAMAL'IGA

МЕНЮ ЗАВТРАКОВ

BREAKFAST MENU





ОВСЯНАЯ КАША С КЛУБНИКОЙ 320

Oatmeal porridge with strawberry



РИСОВАЯ КАША НА КОКОСОВОМ МОЛОКЕ С СОЧНЫМ ГРЕЙПФРУТОМ 320

Rice porridge cooked using coconut milk, with juicy grapefruit



ОМЛЕТ 280

Omelet

ЯИЧНИЦА ИЗ ДВУХ ЯИЦ (ТОПИНГИ НА ВЫБОР) 200

Two fried eggs with choice of toppings



АНГЛИЙСКИЙ ЗАВТРАК 370

English-style fried eggs

ТОПИНГИ Toppings			
Ягодный соус	120	Сметана	60
Berry sauce		Sour cream	
Мед	40	Варенье в ассортименте	90
Honey		Assorted jam	
Сгущенное молоко	50		
Condensed milk			



СЫРНИКИ ИЗ ДОМАШНЕГО ТВОРОГА 380

Homemade cottage cheese patties



БЛИНЧИКИ ПО-ДОМАШНЕМУ (ТОПИНГИ НА ВЫБОР) 180

Homestyle pancakes (with choice of toppings)



ДОМАШНИЕ ОЛАДЫ С ЯГОДНЫМ СОУСОМ 250

Homemade pancakes with berry sauce



ЧИРБУЛИ 250

Chirbuli



СКРЭМБЛ 250

Scrambled eggs



Прейскурант с информацией для потребителя, соответствующий требованиям Постановления Правительства РФ от 15.08.1997 № 1036 (ред. от 04.10.2012) «Об утверждении Правил оказания услуг общественного питания», находится в уголке потребителя. Предоставляется гостям по первому требованию. Продукция общественного питания и оказываемая услуга соответствуют требованиям ГОСТ 30390-2013 «Международный стандарт. Услуги общественного питания. Продукция общественного питания, реализуемая населению. Общие технические условия». Все цены указаны в рублях. Оплата производится в рублях или основными кредитными картами. Данное издание является рекламным материалом. Если у вас имеется аллергия на какие-либо продукты, пожалуйста, сообщите об этом официанту. На фотографиях использованы элементы декора. Подача блюд может отличаться от представленной в меню.

The price list with customer information according to the requirements Russian Government decree № 1036 'On validating the rules of public catering services' from the 15.08.1997 (04.10.2012 edition) is on the customer information board. Your waiter will bring it on your request. Public catering products and services provided meet the requirements of GOST 30390-2013 'International Standard. Catering services. Public catering products sold to the public. General specification'. All prices are in rubles. Cash payments in rubles and cards are accepted. This menu is an advertising material. If you are allergic to any foods, please tell the waiter. The photo used elements of decor. The serving of the dishes may differ from that presented in the menu.